
  
PROTOKÓŁ NR 36-02/2005 

  
z posiedzenia Komisji Budżetowej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dniu 07 lutego 2005 r. o godz. 15:30 
w 003 Nowego Ratusza w Gdańsku. 
  

Obecni: wg załączonych list obecności.  
  

Na stan 6 członków komisji, w posiedzeniu 

uczestniczyło 6, czyli było quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 
  
Posiedzeniu przewodniczył radny Wiesław Kamiński - 

przewodniczący Komisji Budżetowej Rady Miasta 

Gdańska, który po powitaniu zaproszonych gości i 

radnych - zaproponował porządek posiedzenia: 
  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 2005 – 
druk nr 1160.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska 
Nr XII/396/2003 z dnia 28 sierpnia 2003 roku w 
sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów i 
studentów – druk nr 1142.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie ustalenia zasad i trybu 
przyznawania jednorazowych stypendiów za 
najlepsze prace magisterskie na temat działań 
wolnościowych gdańszczan w latach 1945-1989– druk 
nr 1158.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zapewnienia na terenie miasta 
Gdańska warunków do osiedlenia nieokreślonej 
imiennie rodzinie polskiego pochodzenia 
repatriowanej z Kazachstanu, lub innej republiki 
środkowo-azjatyckiej byłego ZSRR na czas 
nieokreślony – druk nr 1192.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii 



zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w 
złotych w tabeli punktowych rozpiętości kategorii 
zaszeregowania  dla Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych – Zakład Budżetowy w 
Gdańsku – druk nr 1193.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie ustalenia jednostkowej stawki 
kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej do remontów i 
konserwacji budynków mieszkalnych dla Gdańskiego 
Zarządu Nieruchomości Komunalnych – Zakład 
Budżetowy w Gdańsku na 2005 rok – druk nr 1194.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie ustalenia jednostkowej stawki 
kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej do 1m2 
powierzchni terenów gminnych sprzątanych przez 
Gdański Zarząd Nieruchomości Komunalnych – Zakład 
Budżetowy w Gdańsku na rok 2005 – druk nr 1195.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii 
zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w 
złotych w tabeli punktowych rozpiętości kategorii 
zaszeregowania dla Miejskiego Ogrodu 
Zoologicznego „Wybrzeże” – jednostki budżetowej w 
Gdańsku – druk nr 1196.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie przyjęcia raportu z realizacji 
uchwał: Nr XLVII/1415/2002 Rady Miasta Gdańska z 
dnia 26 marca 2002 roku w sprawie gminnego i 
powiatowego programu ochrony środowiska na lata 
2002-2010 oraz XLVII/1416/2002 Rady Miasta 
Gdańska z dnia 26 marca 2002 roku w sprawie planu 
gospodarki odpadami na lata 2002-2006 – druk nr 
1140.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie określenia wysokości 
minimalnych stawek czynszu za dzierżawę 
nieruchomości gruntowych stanowiących własność 
gminy miasta Gdańska na cele związane z 
gospodarką rolną – druk nr 1139.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zatwierdzenia taryfy za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków obowiązującej na terenie 



dzielnicy przemysłowej Gdańsk-Kokoszkach oraz 
osiedla mieszkaniowego przy ul. Fundamentowej w 
Gdańsku-Kokoszkach wraz z terenami przyległymi 
dla odbiorców usług w zakresie zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 
ścieków świadczonych przez Przedsiębiorstwo Usług 
Energetycznych i Komunalnych „UNIKOM” Spółka z 
o.o. w Gdańsku – druk nr 1197.   

12. Sprawy wniesione, wolne wnioski, 
korespondencja.  

 
Przewodzący Wiesław Kamiński poinformował zebranych, 
że wpłynęły uchwały w sprawie:  
 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska ustalenia odpłatności za pobyt dziecka w 
żłobkach Gdańskiego Zespołu Żłobków - druk nr 
1106 z autopoprawką 

 
• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
oraz wartości jednego punktu w złotych w tabeli 
punktowych rozpiętości kategorii zaszeregowania 
dla Młodzieżowego Ośrodka Readaptacji Społecznej 
w Gdańsku, ul. Leczkowa 1a - druk nr 1199. 

 
• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
oraz wartości jednego punktu w złotych w tabeli 
punktowych rozpiętości kategorii zaszeregowania 
dla Pogotowia Opiekuńczego im. Karola Olgierda 
Borchardta w Gdańsku, ul. Leczkowa 1a - druk nr 
1200. 

 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
oraz wartości jednego punktu w złotych w tabeli 
punktowych rozpiętości kategorii zaszeregowania 
dla Domu Dziecka        w Gdańsku, ul. Brzegi 55 
- druk nr 1201. 



 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
oraz wartości jednego punktu w złotych w tabeli 
punktowych rozpiętości kategorii zaszeregowania 
dla Domu Integracyjno – Rodzinnego w Gdańsku, ul. 
Jaśkowa Dolina 71 - druk nr 1202. 

 
• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
oraz wartości jednego punktu w złotych w tabeli 
punktowych rozpiętości kategorii zaszeregowania 
dla Ogniska Wychowawczego Nr 3 w Gdańsku, ul. 
Głęboka 11  - druk nr 1203. 

 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
oraz wartości jednego punktu w złotych w tabeli 
punktowych rozpiętości kategorii zaszeregowania 
dla Ogniska Wychowawczego Nr 1 w Gdańsku, ul. 
Władysława IV 14    - druk nr 1204. 

 
• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
oraz wartości jednego punktu w złotych w tabeli 
punktowych rozpiętości kategorii zaszeregowania 
dla Ośrodka Adopcyjno – Opiekuńczego w Gdańsku 
ul.Abrahama  12/14  - druk nr 1205. 

 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
oraz wartości jednego punktu w złotych w tabeli 
punktowych rozpiętości kategorii zaszeregowania 
dla Domu Pomocy Społecznej w Gdańsku – Oliwie, 
ul. Polanki 121- druk nr 1206. 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 



oraz wartości jednego punktu w złotych w tabeli 
punktowych rozpiętości kategorii zaszeregowania 
dla Domu Pomocy Społecznej w Gdańsku – Oruni, 
ul.Starogardzka 20 - druk nr 1207. 

 

• projektu uchwały Rady Miasta Gdańska obniżenia 
wysokości wskaźników procentowych wpływających na 
wysokość dodatku mieszkaniowego - druk nr 1208. 

 
• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska zatwierdzenia projektu realizowanego 
przez Gdańskie Centrum Profilaktyki Uzależnień od 
Alkoholu Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Gdańsku w ramach funduszy strukturalnych o 
nazwie: „Wyrównywanie szans edukacyjnych i 
zawodowych młodych matek i kobiet w ciąży” - druk 
nr 1210. 

 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska zatwierdzenia planu finansowego 
Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym na rok 2005 - druk 
nr 1211. 

 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska zasad zwrotu wydatków za świadczenia z 
pomocy społecznej w formie: schronienia, posiłku 
oraz ubrania, udzielane osobom bezdomnym, poza 
ośrodkami wsparcia - druk nr 1217. 

 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska 
Nr XXIX/946/04 z dnia 28 października 2004 roku w 
sprawie ustalania zasad zwrotu wydatków na 
zasiłki celowe i okresowe oraz pomoc rzeczową z 
wyłączeniem pomocy na ekonomiczne 
usamodzielnienie - druk nr 1219. 

 
• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska określenia zadań, na które przeznaczone 
będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2005 roku  - druk nr 
1220. 



 
• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska określenia wysokości oraz szczegółowych 
warunków i trybu przyznawania i zwrotu zasiłku 
celowego na ekonomiczne usamodzielnienie - druk 
nr 1221. 

 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska ustalenia organizacji oraz szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia, w których udzielane są osobom bezdomnym 
świadczenia z pomocy społecznej w formie: 
schronienia, posiłku oraz ubrania osobom tego 
pozbawionym - druk nr 1222. 

 

• Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska ustalenia organizacji oraz zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt             w 
ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych dla 
osób, którym przyznano pobyt ze względu na trudną 
sytuację życiową, niepełnosprawność lub chorobę - 
druk nr 1223. 

 

 

         

Porządek przegłosowano 4 głosami za. 

  
PUNKT – 1 

  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
miasta Gdańska na rok 2005 – druk nr 1160.  
 

  

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
W moim imieniu będzie mówił pan dyrektor Lorek, 

ponieważ ta poprawka dotyczy tylko Funduszu. 
 
 
Pan Maciej Lorek – dyrektora Wydziału Ochrony 
Środowiska UM w Gdańsku   
Chciałem przeprosić, że tak na samym początku są już 
zmiany budżetowe – ale wynikają one z tego, że są 



zawarte umowy na realizację prac. W niedługim czasie 
pojawią się faktury za płatności i nie będziemy mięli 
z czego płacić – ponieważ wykonawca zobowiązał się 
wykonać do końca roku, niestety nie zdążył wykonać a 
nie mamy z czego zapłacić.  
 

Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Kolega nie poruszył najważniejszej sprawy. My byśmy 
nie robili tej zmiany – gdyby nie to, że dostaniemy 
kasę. To jest dotacji przyznanych z NFOŚ-iu – 150 

tyś. i z WFOŚ-iu – 50 tyś. – w sumie te dwie dotacje 
musimy wprowadzić do budżetu i one pójdą na te 

wydatki, które kolega przedstawił.  

  

DYSKUSJA 

 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 

No właśnie, bo mówimy o tej uchwale.  
 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak, tak, na studia.  

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 

Mam pytanie, ja wiem że to są dotacje na te wszystkie 
projekty związane z tymi wodno-kanalizacyjnymi – to 

dopiero teraz przyszły te pieniądze? 
 

Pan Jarosław Serek – Wydział Ochrony Środowiska UM 
Nie. Te pieniądze zostały wprowadzone, o ile 

pamiętam,  do uchwały budżetowej w 2004 r. w lipcu – 
ale nie zostały pobrane.  

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
I pobieramy je teraz. I w związku z tym, one wchodzą 
do budżetu teraz. Bo nie zostały skonsumowane – czyli 
o te dochody będę musiał przy korekcie budżetu je 

wywalić – bo nie wpłynęły te dotacje, za zeszły rok.  
Nie wpłynęły na konto – więc ich nie ma.  
 



Jeszcze raz – one były zaplanowane, te dotacje, 

kasowo do pobrania z Funduszy w 2004 r. Nie zostały 

one pobrane – w związku z tym, że te dwie instytucje 
opóźniły wykonanie tych planów. Nie mieliśmy faktur 

więc nie było dotacji.  
 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
W 2004 korekty dochodu dokonaliście czy nie? 
 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie, nie musieliśmy dokonywać, bo czekaliśmy że do 

końca  spłyną faktury. Żeby otrzymać te dotacje, 

musieliśmy otrzymać faktury od wykonawcy. Faktury nie 
spłynęły – w związku z czym, myśmy nie pobrali tych 
dotacji z Wojewódzkiego Funduszu i z Narodowego.  

W związku z tym, że myśmy tych pieniędzy nie pobrali, 
finansowanie będzie w tym kwartale – w związku z tym, 
my pobierzemy te dotacje. Co jest ważne – nie 

ujęliśmy w planie budżetu tych dotacji tego roku.  
Byliśmy przekonani, że zostaną one do grudnia 

skonsumowane, a nie zostały – w związku z tym, 

dokonujemy korekty, wprowadzamy ponownie te dotacje 

ponieważ w planie budżetu na 2005 nie ma tych 

dotacji. 

 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 

A możliwość ich ujęcia w budżecie w roku ubiegłym 

była od jakiego okresu? 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jak wydział informował, one miały być w grudniu 

sfinalizowane – w grudniu miały być pobrane. W 

związku z tym, że nie zostały pobrane… 
 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
…nie, bo się zastanawiam nad taką rzeczą, rozumiem że 
ich nie można było pobrać bo nie było faktur, nie 

było podstawy formalno-prawnej, tak? Bo gdyby były 

np. wcześniej na koncie Funduszu to mogłyby i odsetki 
rosnąć – a tak, to… 
 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 



Nie, nie, nie…faktury…14 dni i płacenie jest. To jest 

na zasadzie zwrotu.  

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 

Aha, wykonano i wtedy.  

 

Przewodzący Wiesław Kamiński 

Dobrze, ja się tylko zastanawiam, jak wy tamten rok 
rozliczycie – bo mamy luty.  

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Ale nie pobraliśmy tych dotacji.  One były w 

dochodach – więc wykażemy w wykonaniu budżetu, że nie 
było tych dochodów. Nie było wykonanych tych dochodów 

z tego tytułu.  

 

Przewodzący Wiesław Kamiński 

Czy ktoś jeszcze ma pytanie? Nie widzę – poddaję 
projekt pod głosowanie, proszę.  
 

 

USTALENIA KOMISJI: 
  

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pana Macieja Lorka – dyrektora Wydziału 

Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Gdańsku  –  4 
głosami za, przy 1 wstrzymującym się -  pozytywnie 
zaopiniowała  przedstawiony projekt uchwały. 
 

  

Treść Opinii Nr 36-02/305/07/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

  

 

 

 

PUNKT – 2 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr 
XII/396/2003 z dnia 28 sierpnia 2003 roku w sprawie 



zasad udzielania stypendiów dla uczniów i studentów – 
druk nr 1142.  
 

 

Pani Regina Białousow – zastępca dyrektora Wydziału 
Edukacji i Sportu UM w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 
Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Wydziału Edukacji i 

Sportu Urzędu Miejskiego w Gdańsku w Gdańsku –   
5 głosami za -  pozytywnie zaopiniowała  

przedstawiony projekt uchwały. 
 

Treść Opinii Nr 36-02/306/08/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

PUNKT – 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia zasad i trybu przyznawania 
jednorazowych stypendiów za najlepsze prace 
magisterskie na temat działań wolnościowych 
gdańszczan w latach 1945-1989– druk nr 1158.  
 

Pani Regina Białousow – zastępca dyrektora Wydziału 
Edukacji i Sportu UM w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 

DYSKUSJA 

 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Czy to tylko w tym roku to stypendium? 

 

Pani Regina Białousow – zastępca dyrektora Wydziału 
Edukacji i Sportu UM w Gdańsku 
Nie, nie, corocznie od ego roku. 

Brak więcej głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał 
projekt pod głosowanie. 

 



 

USTALENIA KOMISJI: 

  

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Wydziału Edukacji i 

Sportu Urzędu Miejskiego w Gdańsku w Gdańsku –   
5 głosami za -  pozytywnie zaopiniowała  

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Treść Opinii Nr 36-02/307/09/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

PUNKT – 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie zapewnienia na terenie miasta Gdańska 
warunków do osiedlenia nieokreślonej imiennie 
rodzinie polskiego pochodzenia repatriowanej z 
Kazachstanu, lub innej republiki środkowo-azjatyckiej 
byłego ZSRR na czas nieokreślony – druk nr 1192.  
 

Pani Teresa Kleger-Rudomino – zastępca dyrektora 
Wydziału Edukacji i Sportu UM w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

  

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pani Teresy Kleger-Rudomino – dyrektor 

Wydziału Spraw Obywatelskich Urzędu Miejskiego w 

Gdańsku w Gdańsku –  5 głosami za -  pozytywnie 
zaopiniowała  przedstawiony projekt uchwały. 
 

Treść Opinii Nr 36-02/308/10/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

PUNKT – 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz 
wartości jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 



rozpiętości kategorii zaszeregowania  dla Gdańskiego 
Zarządu Nieruchomości Komunalnych – Zakład Budżetowy 
w Gdańsku – druk nr 1193.  
 

 

Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 

  

 Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pana Dimitrisa Skurasa – dyrektora 

Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w 

Gdańsku w Gdańsku –  5 głosami za -  pozytywnie 
zaopiniowała  przedstawiony projekt uchwały. 
  

  

Treść Opinii Nr 36-02/309/11/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 
PUNKT – 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej 
dotacji przedmiotowej do remontów i konserwacji 
budynków mieszkalnych dla Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych – Zakład Budżetowy w 
Gdańsku na 2005 rok – druk nr 1194.  
 

Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

DYSKUSJA 

 
Przewodzący Wiesław Kamiński 
A proszę mi przypomnieć jak to było w zeszłym roku. 
 



Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
W ubiegłym roku była to stawka 93% przy 15 mln 

zaplanowanej kwoty wydatków.  

 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
Większy udział? 
 

Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Tak, znacznie większy. Przypominam, że była podwyżka 
naliczeń czynszowych w IV kwartale ubiegłego roku o 
16%. 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Ale zaraz, w zeszłym roku było 95 a w tym roku jest 

ile? To jest mniej dotacji w tym roku. Większy udział 
GZNK w tym roku. GZNK musi więcej pieniędzy wyłożyć.  
 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Czyli finansuje to z podwyższonego czynszu? 
 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak, finansuje to z podwyższonego czynszu.  
 

Radny Tadeusz Gleinert – członek komisji 
Odwrotnie wytłumaczył, tak. 

 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Odwrotnie wytłumaczył. 

 

Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Przepraszam, tak zrozumiałem pana 

przewodniczącego.  
 

 

 
Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Fundusz remontowy jest na takim samym poziomie, jak w 

ubiegłym roku? 

 



Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Tak, tak.  

Ale zwiększyła się ilość środków przeznaczonych przez 
GZNK na sprawy remontowe.  

 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
A o ile się zwiększyła? 
 

Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Było 93, a teraz jest 88 – czyli z 7 na 12%. O 5%.  

 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
A tak sumarycznie, jak to wygląda w tej chwili ta 

kwota, w porównaniu z poprzednim rokiem? Ona wzrasta? 

 

Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Około 4 mln. 

 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Dziękuje. 
 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
Czy ktoś ma jakieś pytania? Nie widzę. Przystępujemy 
do głosowania. 

  

USTALENIA KOMISJI: 

  

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pana Dimitrisa Skurasa – dyrektora 

Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w 

Gdańsku w Gdańsku –  4 głosami za, przy 1 
wstrzymującym się -  pozytywnie zaopiniowała  
przedstawiony projekt uchwały. 

 

Treść Opinii Nr 36-02/310/12/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 
PUNKT – 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej 



dotacji przedmiotowej do 1m2 powierzchni terenów 
gminnych sprzątanych przez Gdański Zarząd 
Nieruchomości Komunalnych – Zakład Budżetowy w 
Gdańsku na rok 2005 – druk nr 1195.  
 

Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
Tak się zastanawiam, bo to są rzeczywiście duże 
oszczędności w sprzątaniu. Miałbym również 
zastrzeżenia co do jakości tego sprzątania.  
 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Ale nie jest brudno. 

 
Przewodzący Wiesław Kamiński 
No, to jest kwestia spojrzenia.  

 

Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Jest to najprawdopodobniej problem ilości, wielkości 
tych terenów, które są w zarządzie GZNK. Ja 

przypomnę, że jest uchwała – została zawieszona na 2 
lata – obciążania wspólnot, które korzystają z tych 
terenów aby brały udział w kosztach sprzątania. 
 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
Czy ktoś ma jakieś pytania? Nie widzę. Przystępujemy 
do głosowania. 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

  

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pana Dimitrisa Skurasa – dyrektora 

Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w 

Gdańsku w Gdańsku –  5 głosami za -  pozytywnie 
zaopiniowała  przedstawiony projekt uchwały. 

  

 



Treść Opinii Nr 36-02/311/13/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 8 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz 
wartości jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Miejskiego 
Ogrodu Zoologicznego „Wybrzeże” – jednostki 
budżetowej w Gdańsku – druk nr 1196.  
 

Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pana Dimitrisa Skurasa – dyrektora 

Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w 

Gdańsku w Gdańsku –  5 głosami za -  pozytywnie 
zaopiniowała  przedstawiony projekt uchwały. 
 

Treść Opinii Nr 36-02/312/14/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
PUNKT – 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie przyjęcia raportu z realizacji uchwał: Nr 
XLVII/1415/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 26 marca 
2002 roku w sprawie gminnego i powiatowego programu 
ochrony środowiska na lata 2002-2010 oraz 
XLVII/1416/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 26 marca 
2002 roku w sprawie planu gospodarki odpadami na lata 
2002-2006 – druk nr 1140.  
 



 

Pan Maciej Lorek – dyrektor Wydziału Ochrony 
Środowiska UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 
DYSKUSJA 

 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek komisji 
A gdzie nie jest wykonany? W którym miejscu? 

 

Pan Maciej Lorek – dyrektor Wydziału Ochrony 
Środowiska UM w Gdańsku 
Pierwsza sprawa, to nie jest wykonane to, co jest 

związane z odpadami. To, co przeszło do całego 

Studium wykonalności projektu odpadowego. I  tak samo 
z wodą i ściekami – przeszło do projektu wodno-

ściekowego. I kwestia następna, eliminacja z ulic 

pojazdów nie dotrzymujących standardów jakości spalin 
– ta współpraca z policją, nie podjęto tego programu.  
I jeszcze tutaj plan, Biuro Rozwoju Gdańska – 

Rewitalizacja Nowego Portu, opracowanie planu; i 

Rewitalizacja dzielnicy Przeróbki, opracowanie planu.  

 

Brak więcej głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał 
projekt pod głosowanie. 

 

 

USTALENIA KOMISJI: 

  

  

 Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu 
pana Macieja Lorka – dyrektora Wydziału Ochrony 

Środowiska UM w Gdańsku –  4 głosami za, przy 1 
wstrzymującym się -  pozytywnie zaopiniowała  
przedstawiony projekt uchwały. 
 

Treść Opinii Nr 36-02/314/16/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

PUNKT – 10 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie określenia wysokości minimalnych stawek 
czynszu za dzierżawę nieruchomości gruntowych 



stanowiących własność gminy miasta Gdańska na cele 
związane z gospodarką rolną – druk nr 1139.  
 

Pan Tomasz Lechowicz – dyrektor Wydziału Skarbu UM w 
Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 
 
DYSKUSJA 
 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Czy projekt opiera się na jakimś wzorcu, gdzieś 
już w Polsce zastosowanym? 
 
Pani Beata Bielecka – Wydział Skarbu UM 
Porównaliśmy stawki czynszu dzierżawnego, jakie 

obowiązują w gminach sąsiednich. Nie ma jednakowej 

polityki, część gmin stosuje czynsz złotówkowy  - tak 
jak myśmy zastosowali w tym projekcie. Natomiast, 

część gmin, w dalszym ciągu przelicza kwintale żyta 
według średniej ceny, jaka jest podawana w Roczniku 
Statystycznym. My uważamy, ze dla osób fizycznych 

które są osobami bardzo prostymi łatwiej jest, jeżeli 
jesteśmy w stanie im od razu, na początku, zanim taką 
umowę z nimi podpiszemy – wskazać ile w zł. Ten 

czynsz rocznie wynosi. Bo jeżeli my im mówimy, ze to 
są 3 kwintale, czy 4 kwintale im to nie trafia do 

przekonania. Natomiast, jeżeli operujemy już 
konkretną wartością złotówkową, która tylko co 

rocznie będzie podlegała waloryzacji o wskaźnik 
inflacyjny – jest to dla nich zdecydowanie 

łatwiejsze, bardziej przyjazne. Generalnie, większość 
z tych rolników wskazywała nam taką potrzebę. Tu jak 
państwo widzicie, w tych złącznikach, jest porównanie 
stawek dotychczasowych, po przeliczeniu, z naszymi 

zmianami. 

 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Dziękuję, nie ma więcej pytań.  
 

Przewodzący Wiesław Kamiński 

Dziękuję. Czy ktoś ma jakieś pytania? Nie widzę. 
Przystępujemy do głosowania. 



 

 

USTALENIA KOMISJI: 

 Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pana Tomasza Lechowicza – dyrektora 

Wydziału Skarbu Urzędu Miejskiego w Gdańsku –  
5 głosami za -  pozytywnie zaopiniowała  
przedstawiony projekt uchwały. 
 

Treść Opinii Nr 36-02/304/06/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 11 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązującej 
na terenie dzielnicy przemysłowej Gdańsk-Kokoszkach 
oraz osiedla mieszkaniowego przy ul. Fundamentowej w 
Gdańsku-Kokoszkach wraz z terenami przyległymi dla 
odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków świadczonych 
przez Przedsiębiorstwo Usług Energetycznych i 
Komunalnych „UNIKOM” Spółka z o.o. w Gdańsku – druk 
nr 1197.   
 

 
Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

DYSKUSJA 
 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
Rozumiem, że to jest porównywalne do przyjętych 
stawek? 

 

Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM 
Tak, oczywiście. W tym oczywiście taryfa zakłada 

zmianę taryfy Saur – dlatego, że taryfa Souru jest 

dla Unikomu kosztów. 



 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
Czy są pytania? Ktoś chciałby o coś jeszcze spytać? 
Nie widzę, dziękuję. Przystępujemy do głosowania. 
 
 

USTALENIA KOMISJI: 

  

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pana Dimitrisa Skurasa – dyrektora 

Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w 

Gdańsku w Gdańsku –  4 głosami za -  pozytywnie 
zaopiniowała  przedstawiony projekt uchwały. 
 

Treść Opinii Nr 3602/313/15/2005 stanowi załącznik do 

protokołu. 

 
 

PUNKT – 12 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia odpłatności za pobyt dziecka w żłobkach 
Gdańskiego Zespołu Żłobków - druk nr 1106 z 
autopoprawką 
  
  

Przewodzący Wiesław Kamiński 
Przypominam, że myśmy omawiali temat – tylko nie 

głosowaliśmy tego projektu uchwały. W związku z 

powyższym, tutaj nic nowego nie doszło. Rozmawialiśmy 
już na ten temat. Proponuję przejść do głosowania, 

chyba że ktoś ma jakieś dodatkowe pytania. 
Nie widzę. Dziękuję. 

 
USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska –  4 głosami 
za, przy 1 wstrzymującym się -  pozytywnie 
zaopiniowała  przedstawiony projekt uchwały. 
 
Treść Opinii Nr 36-02/315/17/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 



 
PUNKT – 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości 
jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla 
Młodzieżowego Ośrodka Readaptacji Społecznej w 
Gdańsku, ul. Leczkowa 1a - druk nr 1199. 
 

  

Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

  

 

 

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/316/18/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

 
PUNKT – 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości 
jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Pogotowia 
Opiekuńczego im.Karola Olgierda Borchardta w Gdańsku, 
ul. Leczkowa 1a - druk nr 1200. 
 

  



Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/317/19/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

 
PUNKT – 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości 
jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Domu Dziecka        
w Gdańsku, ul. Brzegi 55 - druk nr 1201. 
  
  

Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

  

 

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 



Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 39-02/318/20/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
PUNKT – 16 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości 
jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Domu 
Integracyjno – Rodzinnego w Gdańsku, ul. Jaśkowa 
Dolina 71 - druk nr 1202. 
 
  
Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/319/21/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

 
PUNKT – 17 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości 
jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 



rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Ogniska 
Wychowawczego Nr 3 w Gdańsku, ul. Głęboka 11  - druk 
nr 1203. 
 

  

Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/320/22/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
 

PUNKT – 18 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości 
jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Ogniska 
Wychowawczego Nr 1 w Gdańsku, ul. Władysława IV 14    
- druk nr 1204. 
  
 Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 



 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02321/23/2005 stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

 
PUNKT – 19 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości 
jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Ośrodka 
Adopcyjno – Opiekuńczego w Gdańsku ul.Abrahama  12/14  
- druk nr 1205. 
  
  

Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

 

 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 



-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/322/24/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

 
PUNKT – 20 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości 
jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Domu Pomocy 
Społecznej w Gdańsku – Oliwie, ul. Polanki 121- druk 
nr 1206. 
  

  

Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/323/25/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
PUNKT – 21 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości 
jednego punktu w złotych w tabeli punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Domu Pomocy 



Społecznej w Gdańsku – Oruni, ul.Starogardzka 20 - 
druk nr 1207. 
  

  

Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/324/26/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

 
PUNKT – 22 

projektu uchwały Rady Miasta Gdańska obniżenia 
wysokości wskaźników procentowych wpływających na 
wysokość dodatku mieszkaniowego - druk nr 1208. 
  
 
Pani Krystyna Konieczny – dyrektor Wydziału Spraw 
Społecznych UM 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

DYSKUSJA 
 

 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
Ja poprosiłbym o takie zestawienie wzorcowe. 

 



Pani Krystyna Konieczny – dyrektor Wydziału Spraw 
Społecznych UM 
Mamy przykład, że była decyzja odmowna, zgodnie z 

wyliczeniem na podstawie danych zeszłorocznych. W 

momencie, kiedy byśmy w tym roku rozpatrywali ten 

wniosek ale patrząc na wyliczenie zeszłoroczne, jeśli 
chodzi o media – wyszłaby decyzja pozytywna; 

wyszłoby, żebyśmy płacili 92 zł miesięcznie. Nie 

licząc jeszcze w tej chwili zwyżki mediów, na 

podstawie danych zeszłorocznych. Ale, wyliczenia przy 

dochodzie większym, przy pułapie dochodowym większym 
– wychodzi nam decyzja pozytywna. I tam, gdzie 

mieliśmy np. odmowę to w tej chwili wypłacimy 90 zł 
miesięcznie. Tam, gdzie była decyzja pozytywna, i 

odejmowaliśmy nadwyżkę dochodu – w tej chwili tej 

nadwyżki dochodu nie odejmujemy, bo nie będzie takiej 
nadwyżki. I w przypadku 50 zł., gdzie była odejmowana 
nadwyżka – w tej chwili wypłacimy ok. 150 zł.  
 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
Ja rozumiem, ze w tej chwili ten pułap wynagrodzenia 

wzrasta? 

 

Pani Krystyna Konieczny – dyrektor Wydziału Spraw 
Społecznych UM 
Tak, wzrasta i będą mieli więcej dodatku 

mieszkaniowego.  

 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
Jaka to jest kwota na 1 lokatora? 

 

Pani Krystyna Konieczny – dyrektor Wydziału Spraw 
Społecznych UM 
W przypadku 1-osobowego gospodarstwa – w zeszłym roku 

mieliśmy 900,13 zł ta górna granica, natomiast w tej 
chwili, w tym roku mamy 984,52 zł. 

 

 

Przewodzący Wiesław Kamiński 
A wieloosobowa rodzina? 

 

Pani Krystyna Konieczny – dyrektor Wydziału Spraw 
Społecznych UM 



Wieloosobowa – było 618,84 zł., w tej chwili mamy 

703,00 zł – stąd, jest to zwyżka dochodów. 
 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Czy włącza się w to zasiłek dla bezrobotnych? Włącza 
się, tak? 
 

Pani Krystyna Konieczny – dyrektor Wydziału Spraw 
Społecznych UM 
Tak, włącza się.  
 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Proszę zwrócić uwagę na mechanizm, który funkcjonuje 
i jest bardzo niebezpieczny dla samorządów. Te 

zadanie było zadaniem rządowym, i zaczęło pomału 

przechodzić na zadanie samorządowe. Najpierw mieliśmy 
30%, 50%, a w tej chwili mamy 100%. I nie poluźniano, 
póki to było zadanie rządowe, rząd musiał nam dawać 
dotację – nie poluźniano tych kryteriów. W momencie, 
w którym to zadanie stało się samorządowe – 

poluźniono kryteria – zwiększając pułapy dochodowe i 
to, co koleżanka mówi.  
 
Przewodzący Wiesław Kamiński 
Czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania do naszych gości? 
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. 
 
  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pani Krystyny Konieczny – dyrektor 

Wydziału Spraw Społecznych Urzędu Miejskiego w 

Gdańsku w Gdańsku –  4 głosami za, przy 1 
wstrzymującym się -  pozytywnie zaopiniowała  
przedstawiony projekt uchwały. 

Treść Opinii Nr 36-02/325/27/2005  stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
PUNKT – 23 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zatwierdzenia projektu realizowanego przez Gdańskie 



Centrum Profilaktyki Uzależnień od Alkoholu 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku w 
ramach funduszy strukturalnych o nazwie: 
„Wyrównywanie szans edukacyjnych i zawodowych młodych 
matek i kobiet w ciąży” - druk nr 1210. 
  
 
Pani Krystyna Konieczny – dyrektor Wydziału Spraw 
Społecznych UM 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

 

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pani Krystyny Konieczny – dyrektor 

Wydziału Spraw Społecznych Urzędu Miejskiego w 

Gdańsku w Gdańsku –  4 głosami za -  pozytywnie 
zaopiniowała  przedstawiony projekt uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/326/28/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
PUNKT – 24 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 
rok 2005 - druk nr 1211. 
  
  

 

Pan Bogubił Koczot – dyrektor Wydziału Geodezji UM 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 



 

 

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu pana Bogumiła Koczota – dyrektora 

Wydziału Geodezji Urzędu Miejskiego w Gdańsku w 

Gdańsku –  5 głosami za -  pozytywnie zaopiniowała  

przedstawiony projekt uchwały. 

Treść Opinii Nr 36-02/327/29/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
PUNKT – 25 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 
społecznej w formie: schronienia, posiłku oraz 
ubrania, udzielane osobom bezdomnym, poza ośrodkami 
wsparcia - druk nr 1217. 

  

Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 

 

DYSKUSJA 

  
Przewodzący Wiesław Kamiński 
Czy ktoś z państwa ma  pytania? 
Proszę powiedzieć, jak państwo szacują ilość 
bezdomnych w naszym mieście. Czy ten problem 

wzrasta? 

 
Pan Jacek Wilczewski – dyrektor MOPS w Gdańsku 
W ubiegłym roku w ośrodkach wsparcia, noclegowniach, 
ośrodkach wsparcia i poza ośrodkami wsparcia 

przebywało 627 osób. W stosunku do roku poprzedniego 

notowaliśmy spadek liczby osób bezdomnych.  

 
Przewodzący Wiesław Kamiński 



Czy są jakieś pytania? Dziękuję, zatem 

proponuję przystąpić do głosowania. 
 

 

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/328/30/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
PUNKT – 26 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr 
XXIX/946/04 z dnia 28 października 2004 roku w 
sprawie ustalania zasad zwrotu wydatków na zasiłki 
celowe i okresowe oraz pomoc rzeczową z wyłączeniem 
pomocy na ekonomiczne usamodzielnienie - druk nr 
1219. 
  

  

Pani Magdalena Marszałkowska – zastępca dyrektora 
MOPS w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/329/31/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 



 
PUNKT – 27 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2005 roku  - druk nr 1220. 
  

  

Pani Magdalena Marszałkowska – zastępca dyrektora 
MOPS w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/330/32/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
PUNKT – 28 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i 
trybu przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na 
ekonomiczne usamodzielnienie - druk nr 1221. 
  

Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 



Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr36-02/331/33/2005 stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 
PUNKT – 29 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia organizacji oraz szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 
w których udzielane są osobom bezdomnym świadczenia z 
pomocy społecznej w formie: schronienia, posiłku oraz 
ubrania osobom tego pozbawionym - druk nr 1222. 
  

 

Pani Teresa Plichta – zastępca dyrektora MOPS w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

 

  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/332/34/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
PUNKT – 30 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
ustalenia organizacji oraz zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt             w ośrodkach wsparcia 
i mieszkaniach chronionych dla osób, którym przyznano 



pobyt ze względu na trudną sytuację życiową, 
niepełnosprawność lub chorobę - druk nr 1223. 
  

  

Pani Magdalena Marszałkowska – zastępca dyrektora 
MOPS w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 
 

 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. 

  

 

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska   po 

wysłuchaniu przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Opieki 
Społecznej w Gdańsku oraz  dyskusji  –  5 głosami za 
-  pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt 

uchwały. 
Treść Opinii Nr 36-02/333/32/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 
 

 
PUNKT – 31 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.  
 

• Sprawa hurtowni mięsnej 
 

 

Pan Władysław Wróbel – Powiatowy Inspektor Nadzoru 
Budowlanego w Gdańsku 
Cała sprawa toczyła się od ubiegłego roku, od 

września. Dotyczyła realizowania niezgodnie z 

pozwoleniem hurtowni spożywczej. Próbowano wprowadzić 
tam funkcje hurtowni, nie tylko hurtowni, takiego 

jakby paczkowania mięsa – co się wiązało już z pewną 
produkcją. My żeśmy tam wkroczyli, wstrzymaliśmy tę 
budowę, bo zmieniono przy okazji układ funkcjonalny 

wg projektu złożony. Działo się to w części tego 

budynku, co nadmieniam to jest istniejąca hala-to nie 



jest obiekt nowo budowany. Jest to istniejąca hala po 
starych magazynach. Po wstrzymaniu tych prac, 

zarządaliśmy dokumentacji, która będzie zgodna z 

planem miejscowym. I plan miejscowy w tej części 
dopuszcza funkcję hurtowni małej. Hurtownia mała, 

informowalismy się także w Biurze Rozwoju Miasta, 

mamy też taką wykładnię –to jest hurtownia, która się 
mieści powierzchniowo, część składowa do 2 tyś.2, co 
umożliwia wprowadzenie tej funkcji bez zmiany planu. 
Plany szczegółowe miasta zakładają, gdzie te funkcje 
są. 
W związku z powyższym, iwestor przedlożył 
dokumentację odpowiednio do zaakceptowania, 

wyeliminował to paczkowanie mięsa. To pozwolenie, 

jakie myśmy wydali odpowiadało załóżeniom miejscowego 
planu miejscowego. Po zakończeniu robót zglosił do 

odbioru do tych wszystkich instytucji. 

 

 

 

• Przyjęcie planu pracy komisji na rok 2005. 
 
  

USTALENIA KOMISJI: 

 

Komisja przyjęła plan pracy komisji na rok 2005 

jednogłośnie, pozytywnie – 6 głosami za. 

 

 

 

  

Przewodniczący podziękował zebranym za przybycie i 

zaprosił na następne posiedzenie komisji.  
  

     Przewodniczący  
            Komisji Budżetowej 

       

 Wiesław Kamiński 

  
 Protokołowała 

Arleta Żuk 
  

  

 


